
From: En EE @rellendoorn.n>
Sent: 28/03/2024 10:51:29

To: Ee EEN @rellendoorn.nl>
5 Ï

ellendoorn.nl>, GES
Cc: DW 5.1.2e

1

@hellendoorn.nl>, @hellendoorn.nl>, "EE
@hellendoorn.nl>

Subject: FW: Bezorgdheid AZC Dalkruid / B&B het Wierdense veld

Hoi EEE,

Onderstaande mail kreeg ik zojuist binnen.

Denk dat het goed is om de familie EEE te bezoeken. Temeer omdat zij blijkbaar geen persoonlijke uitnodiging hebben
ontvangen, hetgeen gisteravond ook werd opgemerkt door een van de aanwezigen. Wellicht combi maken met een bezoek
aanTe]
Hoor graag even hoe nu verder, want de familie |5-2-2ep waarschijnlijk niet de enige zijn.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Accountmanager Bedrijven en Vrije TijdsEconomie

Telefoonnummer:

Gemeente Hellendoorn, Willem-Alexanderstraat 7, 7442 MA Nijverdal
www.hellendoorn.nl

Volg ons ook via Facebook, Instagram, Linkedin en Twitter

Van: <info@hetwierdenseveld.nl>
Verzonden: donderdag 28 maart 2024 09:38

Aan: EERENdhellenEEEE@gmail.nl
Onderwerp: Bezorgdheid AZC Dalkruid / B&B het Wierdense veld

Goede morgen mensen van de gemeente Hellendoorn,

Middels de brief in de bijlage wil ik onze bezorgdheid uiten over het aanwijzen van de Locatie Noordelijke
Hoofddijk voor een AZC. Hierin leg ik mijn zorgen voor ons bedrijf aan u uit. Ik hoop van ganse harte dat u dit
serieus neemt.

Met vriendelijke groet,

t Peer]

W: http://www.hetwierdenseveld.nll



Nijverdal 26-3-2024

Aan het bestuur en raadsleden gemeente Hellendoorn

Mijn naam is EEEESSN en ik woon met mijn man en gezin aan EEEN Nijverdal
(gemeente grens Hellendoorn/Wierden) maar gemeentelijk Hellendoorn.Ki
Graag deel ik met u mijn zorgen omtrent de aankondiging en het AZC op de locatie Noordelijke

Hoofddijk.

Wij zijn hier in het geheel niet blij mee en ik zal u uitleggen waarom.

De gemeente Hellendoorn heeft het toerisme hoog in het vaandel staan. 11 Maart zijn wij door de

gemeentelijke medewerker EEEN en EEE bijgepraat over het floreren van
het toerisme in onze gemeente. Deze was zeer positief groeiend met 17000 overnachting meer dan

2022. Ook heeft de HORT (waar ik ook zitting in heb) een prachtig Visie Vrije Tijds Economie

gepresenteerd in de raadsvergadering.

Dit motiveerde ons als ondernemer om zo door te gaan met ons mooie bedrijf. Wij draaien ook heel

goed en zelf ben ik ook nog eens gastvrouw van het Landschap Nationaal park Sallandse Heuvelrug

en Twente Reggedal. Ons hart ligt ook in dit mooie gebied, ons eigen dorp, met het noabersschop, de

gastvrijheid en dat in een van de “gelukkigste gemeente van Nederland. Dat zien en voelen gasten

ook, er komen veel terugkerende gasten die onze mooie omgeving willen beleven en dit herhalen.

Aan de promotie ligt het dus zeker niet, kijk maar eens mee in de revieuws van onze gasten (zie

bijlage). Ook samen met onze buren camping “bij de Schaapskooi” promoten en versterken wij dit

mooie deel van de gemeente Hellendoorn in het toerisme gebeuren. Zij kampen met hetzelfde

probleem.

Ook ons rustpunt die aangrenzende het Wierdense veld ligt is een mooie laagdrempelige plek voor

een rustpauze met een kopje koffie, ijsje of toilet gebruik. De prachtige fiets en wandelroute’s

passeren ons rustpunt waar dan ook gretig gebruik van word gemaakt.

Dit alles bij elkaar is voor ons, ons inkomen en werk!!! Wij zijn hier met ons bedrijf afhankelijk van. De

B&B draait goed en het rustpunt ook, wij zouden het heel jammer vinden dat door de komst van een

AZC dit een andere wending gaat krijgen en wat moeten wij dan als ondernemer? En hoe gaat het

met de veiligheid en leefbaarheid bij ons?

Wij zijn ontzettend bezorgd over de komst van het AZC wat betekend dit voor ons?



U als gemeente U wordt betaald door ons als ondernemer middels de toeristenbelasting en de WOZ.

Wij worden door de boekingen/reserveringen van de gasten betaald. Wat zal er gebeuren als gasten

horen en zien dat er een onveilige omgeving word gecreerd door een AZC... dan komen er veel

minder gasten want die willen niet bij een AZC hun vrije tijd en vakantie vieren, dat wilt u immers

toch ook niet!!

Helpt u ons dan mee om deze derving op te vangen zodat wij alsnog een bestaan kunnen hebben, of

heeft u hier een ander alternatief voor?

Dit baart mij veel zorgen, hoe gaat onze toekomst eruit zien, wat zijn de mogelijkheden voor onze

kinderen die het bedrijf over nemen...hebben zij nog een toekomst in het toerisme als er een AZC in

de buurt is. Ook ben ik bang voor plunderingen naar ons rustpunt, dit is laagdrempelig en gastvrij,

gaat in goed vertrouwen. Wat als de asielzoekers ons rustpunt leeg trekken? Ja ik kan de politie en

wijkagent of BOA bellen maar dan is het leed al geschied, en gaat het ons geld kosten in plaats van

dat je inkomsten genereerd.

Dit zijn met name wel de punten waardoor ik zorgen heb over de aanwijzing van de locatie.

Ik ben zeker niet tegen asielzoekers, maar wel tegen de mate en grote waarop dit gepland en hoe dit

gepland is. Als aanwonende Dalkruid, niet persoonlijke een uitnodiging ontvangen en het vanuit de

omwonende app en social media moeten horen dat dit de ontwikkelingen zijn, kan ik zeker niet

waarderen. De communicatie is ronduit diep droevig en slecht, ondernemers tellen niet en worden

niet geinformeerd.

Ik heb zelf in de kraamzorg gewerkt en kwam regelmatig op een AZC, het voelde nooit veilig, ik kreeg

altijd een portofoon mee en hield de bezoeken altijd kort. Dus u hoeft mij niet te vertellen hoe het er

op een AZC aan toe gaat.

Als laatste wil ik u nog vertellen dat dit deel van de gemeente Hellendoorn wel regelmatig het

afvoerputje is van verschillende gemeentelijke creaties, waaronder de ijsbaan, de oude vuilstort (die

nooit gesaneerd is), de hondeclub (met de herrie), het natura 2000 gebied (waarin geen

mogelijkheden voor ontwikkeling of uitbreiding mogelijk meer zijn voor aanwonenden) en dan de

komst van Zonnepanelen of Windmolens rondom natuurgebied het Wierdense veld. Waarom

gebeurd dit in onze straat en in deze hoek? Omdat het een dun bevolkt gebied is..waar mensen,

generaties zijn opgegroeid en geen weerbaarheid tonen, dat geeft ook de gemoedelijkheid aan in

deze straat, noabersschap. Ik ga er vanuit de gemeente en gemeente raad gehoor geeft aan alle

inwoners en met hen in gesprek gaat, hetgeen wij in deze hoek zelf persoonlijk nauwelijks tot niet

hebben ervaren, communicatie is zo belangerijk.

Ik hoop dat u meedenkt met ons als toeristisch bedrijf om dit in stand te kunnen houden en ook de

omgeving om die leefbaar te houden met elkaar.

Nogmaals wij maken ons grote zorgen en doe hier iets mee!!!!!! En COMMUNICEER met ons als

ondernemer. Ik hoop zeer zeker dat u onze brief ter harte neemt en serieus.



Zijn er vragen of wilt u ons bedrijf een bezoek brengen dan nodigen wij u van harte uit voor een kop

koffie en zijn wij bereid u te woord te staan en onze zorgen te delen. Hoe goed kent u onze

omgeving?

Met vriendelijk groet,

EEE "EE EE EE Ni EN
Een van de revieuws...

& el
Nederland ‚ augustus 2023
10

Al 6 jaar komen we hier in augustus. Dat alleen al zou al genoeg zeggen, maar graag lichten we
toe waarom: de wonderschon rse hei, de omgeving met weiden omringd met bomen, een
super gastvrij plekje bij familie ; plezierige en van alle gemakken voorziene kamer +

badkamer, heerlijk en gul ontbijt. We voelen ons altijd heel welk: nieten van alles. Ook fijn

dat er diverse kaarten voor wandelen/fietsroutes klaar liggen enBitips geeft voor nieuwe

ontdekplekjes! Top!
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